
Proces-verbal
Tncheiat Tn §edinta extraordinara a Consiliului General al Municipiului

Bucure§ti din data
de 24 NOIEMBRIE 2015, orele 15.00

§edinta a avut loc Tn sala de consiliu de la etajul III al cladirii
Primariei Municipiului Bucure§ti la care au participat 46 din cei 54 de
consilieri.

La §edinta au participat urmatorii: domnul Viceprimar Pieptea
Cornel, domnul Paul Nicolae Petrovan - Prefect al Municipiului Bucure§ti,
domnul Tudor Toma - Secretar General al Municipiului Bucure§ti §i
doamna Georgiana Zamfir - Director Executiv Directia Asistenta Tehnica
§i Juridica.

Au fost invitati sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure§ti §i mass -
media.

La §edinta au fost absents urmatorii: Bologa C., Deaconescu I.,
Nicolescu C., Peter A., Popescu E., Tache F., Talau M., "fugurel M..

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Doamnelor §i domnilor consilieri general!, domnule Prefect,

domnule viceprimar, declar deschisa §edinta extraordinara a Consiliului
General al Municipiului Bucure§ti din data de 24 noiembrie 2015, orele
15.00.

Domnule Secretar general daca sunt comunicari de facut? Va rog.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Buna ziua, doamnelor §i domnilor consilieri, o sa va supun la vot

procesul verbal Tncheiat Tn §edinta ordinara a Consiliului General al
Municipiului Bucuresti din data de 29.10.2015

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva 0 voturi, abtineri 0
voturi.

Va multumesc!
De asemenea, va voi supune la vot procesul verbal Tncheiat Tn

§edin{a extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure§ti din
data de 16.11.2015.

Cine este pentru? majoritate de voturî î potr4va? 0 voturi,
abtineri? 0 voturi.

Va multumesc!
Domnule pre§edinte, va rog.



Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Daca sunt proiecte pe ordinea de zi suplimentara?
Domnul Richard Radu, va rog.

La ora 15,40 a sosit Tn sala de §edin{a doamna consilier Zorkoczy
Julia.

Domnul Consilier Radu Richard Vicentiu
Domnule pre§edinte, domnule viceprimar, stimati colegi, a§a cum

ne amintim cu toti, 3 luni Tn urma, 15 septembrie 2015, Partidul National
Liberal, alaturi de ceilalti consilieri general!, au propus pentru bucure§teni
un acord, un acord Tn mai multe puncte, pe care Tnsu§i Primarul
interimar, actual, Marin §tefanel Dan, l-a semnat §i a fost de acord cu
acesta, iar ast§zi constatam ca multe din aceste puncte nu au fost
Tndeplinite, tineau de executiv. Am sa enumar cateva dintre ele:

La primul punct a§ spune ca a Tntarziat nejustificat adoptarea
bugetului RADET Tn ciuda numeroaselor semnale de alarma primite.
Primarul general interimar nu a pus Tn aplicare punctul din acordul pentru
bucure§teni privind auditul la nivelul primariei §i acest lucru era extrem
de important privind transparentizarea actului decizional.

A refuzat sa publice contractele de achizitii publics, un alt punct pe
care l-am solicitat §i nu l-a pus Tn aplicare.

§tefanel Dan Marin nu a propus §i nu a luat nicio masura concreta
privind RATB, el refuza Tn continuare sa reglementeze regimul
gratuitatilor transportului public §i sume mari de bani se pierd de la Regia
de Transport Tn Comun, iar eel de-al cincilea punct, PNL a propus prin
acordul pentru bucure§teni, o serie de masuri privind transparentizarea
actului administrativ §i a functional Primariei Capitalei. O buna parte din
masurile propuse au ramas fara ecou. Un foarte bun exemplu Tl
reprezinta schimbarea componentei Comisiei tehnice de amenajarea
teritoriului §i a urbanismului. In acest sens noi am facut mai multe
propuneri, iar executivul nu a achiesat la solicitarile noastre. Avand Tn
vedere toate aceste aspecte, PNL Bucure§ti, a decis sa demareze
procesul de demitere a domnului Marin §tefanel Dan, Tn acest sens
consilierii general! PNL, inijiaza astazi, Tn cadrul §edintei extraordinare,
un proiect de hotarare privind schimbarea viceprimarului §i implicit a
Primarului general interimar.

Am sa solicit Consiliului General al Municipiului Bucure§ti,
suplimentarea ordinii de zi cu acest proiect de hotarare caruia Ti voi da
citire.^

In temeiul prevederilor ^Ft,o5^ din Legea nr. 215/2001 privind
administratia publica locala,/fe^ublicat£i,,,cu modificarile §i cornpletarile
ulterioare Consiliul General ,jal Municipiului Biicure§ti hotara^te:



Art.1 Se aproba schimbarea domnului Marin §tefanel Dan, din
functia de viceprimar al Municipiului Bucure§ti.

Art.2 Hotararea C.G.M.B. nr. 167/2015 privind desemnarea unui
viceprimar sa exercite atributiile functiei de Primar general al Municipiului
Bucure§ti se abroga.

Art.3 Hotararea C.G.M.B. nr. 168/2015 privind delegarea unui
consilier din cadrul C.G.M.B. sa exercite atributiile viceprimarului
desemnat Tn functia de Primar general al Municipiului Bucure§ti, ?§i
Tnceteaza aplicabilitatea.

Domnule prefedinte, aveji proiectul de hotarare, pe care il depun
Tn scris §i semnat, alaturi de expunerea de motive.

Multumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Multumesc domnul Radu. Daca mai sunt §i alte propuneri pentru

ordinea de zi suplimentara? Va rog.
Va supun la vot propunerea facuta de domnul Richard Radu.
Cine este pentru? 39 de voturi, Tmpotriva? 3 voturi, abjineri? 1 vot.
Acest punct a fost introdus pe ordinea de zi.

Va supun la vot ordinea de zi Tn integralitatea ei a§a cum a fost
amendata de dumneavoastra.

Cine este pentru? 41 de voturi, Tmpotriva? 3 voturi, abjineri? 1 vot.
Ordinea de zi a fost votata.

Punctul nr. 1 - proiect de hotarare privind aprobarea
Regulamentului de Organizare §i Functionare a Consiliului General
al Municipiului Bucure§ti, precum §i abrogarea Hotararii C.G.M.B.
nr. 137/2005.

Daca sunt discutii, amendamente?
Domnul Campeanu, va rog.

Domnul Consilier Campeanu Remus Catalin
Domnule viceprimar, stimaji colegi, domnule prefect, sunt cateva

lucruri pe care a§ dori sa le menjionez referitor la acest regulament,
acest proiect de regulament. In primul rand vreau sa va spun ca acest
regulament a fost discutat cu societatea civila, cu organizatii
nonguvernamentale de profil implicate Tn activitatea primariei §i a
consiliului general. Exista o serie de amendamente facute, trimise de
aceste ONG-uri, de catre societatea civila, pe care noi le-am inserat Tn
acest regulament. O part© diritre ele se refera inclusiv la votul electronic,
partea regulamentulub^wTto^rd layotul electronic a fost deja adoptata,
dar vreau sa va s^un/ca acest"Regulament va institui un grad def /••••'•' '"•/ /w

M*



transparenta in activitatea consiliului general, mult mai mare decat pana
acum, ceea ce practic este o normalitate, se mcadreaza regulamentul Tn
spiritul acordului pentru bucuresteni, vom avea inclusiv participarea
cetajenilor la sedinjele consiliului general intr-un cadru organizat si asa
cum trebuie sa fie, vom avea sedinjele consiliului anunjate pe site, vom
avea sedinjele comisiilor de specialitate ale consiliului general vor fi
anuntate pe site din timp pentru ca orice cetajean interesat sa poata
participa inclusiv la aceste comisii, nu doar la sedinjele de plen. Cam
atat am vrut sa v§ spun, va multumesc si sper sa votam acest
regulament astazi.

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Multumesc domnul Campeanu. Daca mai sunt si alte discutii. Va

reamintesc ca...la ROF...da domnul Giugula, va rog.

Domnul Consilier Giugula Doru Mihai
Cu privire la regulament, vreau sa fac un amendament la art. 47,

daca am rejinut bine, unde spune modalitatea de vot. Votul prin apel
nominal se desfasoara Tn modul urmator: presedintele de sedinta explica
obiectui votului Tn sensul cuvintelor ,,pentru" si ,,contra". Trebuie sa fie si
,,abtinere", pentru ca asa spune la lege si atunci sunt cele trei optiuni de
vot: pentru, abtinere sau contra. Este un drept democratic, care trebuie
respectat. Acesta este amendamentul. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Daca mai sunt si alte discutii sau amendamente. Va supun la vot

amendamentul domnului Doru Giugula.
Cine este pentru? 42 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, ab{ineri? 1 vot.
Acest amendament a fost adoptat.

Daca mai sunt amendamente? Domnul Giugula, sa depuneji
amendamentul Tn scris si semnat, va rog.

Va reamintesc ca proiectul este de 2/3.

Va supun la vot proiectul Tn integralitate, asa cum a fost modificat.
Cine este pentru? 44 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 1 vot.
Acest project a fost adoptat.

Punctul 2, privind schimbarea domnului Marin §tefanel Dan din
functia de viceprimar al Municipiului Bucuresti, precum si
abrogarea Hotararii CGMB nr. 167/2015.

Daca sunt discutii/Domnul-Darabont. Va rog.



Domnul Viceprimar Darabont Dan Alexandra
Domnule pre§edinte, doamnelor §i domnilor colegi, acum doua luni

§i cateva zile, cand domnul pre§edinte a facut propunerea ca domnul
Marin §tefanel Dan sa fie ales viceprimar fi apoi sa fie investit cu
interimatul, am declarat ca grupul PSD fiind in minoritate, astazi suntem
15 prin ocuparea Tnca unei functii, vom sustine majoritatea pentru a ie§i
cu bine din aceasta iarna. Vom sustine majoritatea pentru punctele
esentiale, pentru prioritatile care t'n de administratie in interesul
bucureftenilor. Nu ftiu ce a facut sau ce nu a facut domnul Marin
§tefanel Dan Tn aceste doua luni de zile. Mie personal, intervalul mi se
pare mult prea scurt pentru a dovedi ceva. Vad Tnsa ca Partidul National
Liberal merge pe principiul "eu te-am facut, eu te omor". Nu ftiu daca
este o atitudine corecta, nu cred ca este vreo legaturS cu interesul
bucureftenilor Tn toata aceasta problema. Ramanem Tnsa consecventi
pentru a nu fi Tnvinuiji ca din cauza noastra RADET-ui nu merge bine,
RATB-ul nu circula Tn conditii optime, administra{ia primaries este
blocata, Asociatia de Transport Metropolitan Bucurefti cu Judetul llfov
este suspendata fi toate celelalte probleme. Data trecuta am votat
Tmprumutul pentru a se sustine RADET-ul peste iarna, astazi sustinem
majoritatea Tn ceea ce ... dar Tnca o data, vreau sa subliniez ca este o
dovada de mare iresponsabilitate Tn a veni dupa doua luni de zile sa se
schimbe candidatui Partidului National Liberal. Pentru ca Marin §tefanei
Dan a fost candidatui Partidului National Liberal fi astazi tot Partidul
National Liberal, ca dovada, cere schimbarea lui din functie. V3
multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Multumesc domnule Darabont. Daca mai sunt discutii. Domni§oara

Zorkoczy, va rog.

Doamna Cqnsilier Zorkoczv Julia
Buna ziua. In primul rand a§ vrea sa solicit colegilor care au propus

proiectul de hotarare, sa Tmi comunice §i mie un exemplar, daca se
poate, Tmpreuna cu expunerea de motive, nu de alta, dar mi-a§ dori sa
pot vota Tn cunoftinta de cauza ... proiectul de hotarare cu privire la
revocarea hotararilor prin care a fost ales primarul interimar al
municipiului Bucure§ti. In al doilea rand, a§ dori sa atrag atentia
Consiliului General asupra faptului ca un project de hotarare care a
produs efecte juridice nu poate fi revocat. §i a§ dori sa ramana
Tnregistrat pe banda, daca se
comunice fi mie un exemplar. /&

revin cu solicitarea sa mi se



Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Acum va facem o copie, in cateva minute.

Doamna Consilier Zorkoczv Julia
Va muitumesc!

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Muitumesc, doamna Zorkoczy. Daca mai sunt alte discujii?
Domnule Lucian Iliescu, va rog.

Domnul Consilier Iliescu Catalin Lucian
Domnule pre^edinte, de ce va grabiji a§a?
Buna ziua, dragi colegi, buna ziua, domnule pre§edinte de §edinta,

buna ziua, domnule viceprimar... viceprimari, buna ziua, bucure§teni, ca
avem toate televiziunile aici.

U§or, u§or, noi transformam §edin{ele consiliului general Tntr-o
piesa de teatru eel pu{in ieftina. Se spunea, odata un Tnjelept spunea ca
teatrul este locul unde oamenii se mtalnesc, dialogheaza §i se mi§ca
regulat Tnauntrul ideilor unui autor. Cine o fi autorul astazi? Pai, mai,
oameni buni, voi, acum doua luni de zile, §i cei din PNL, §i cei din PSD
aji votat un om, spunand ca este tanar, ambi{ios §i trebuie sprijinit pentru
un project de dezvoltare a ora§ului sau pentru ni§te idei §i fapte, pentru
urmatoarele opt luni de zile. Subit, dupa doua luni de zile, veniji §i
spuneti ca acest om nu mai este bun? Pai, cum de era acum doua luni
de zile bun, cu o majoritate covar§itoare, iar astazi nu mai este bun? Ce
s-a Tntamplat Tntre timp? Nu v-a raspuns la telefoane? V-a spus ,,nu" la
unele dintre ideile pe care le-a{i prezentat? A spus ,,nu" unor oameni, sa
semneze anumite contracte? Parerea mea este ca, domnul §tefanel
Dan, care nu Tmi pare rau ca nu T§i asuma sa fie in sala astazi, ar trebui
sa fie Tn fa{a consiliului general, fiindca azi, pana la urma, este Tn joe
numele lui, §i sa spuna de ce nu. De ce astazi Partidul National Liberal Ti
cere demisia, sau demiterea, sau revocarea acelei hotarari de consiliu
general. In alta ordine de idei, conform Legii nr. 215, la care domnul
premier Victor Ponta a avut o contribute interesanta acum un an de zile,
§ti{i ca a schimbat un articol, prin care viceprimarii sunt revocati cu doua
treimi din voturile consilierilor locali, sau generali, sau comunali. Dragi
colegi de la PSD, domnule Darabont, ca ati vorbit mai devreme, unde
sunte{i, nu va mai vad. Pai, cum puteti sa spuneti dumneavoastra ca azi
susjineti majoritatea, cand fara voturile PSD-ului nu exista aceste doua
treimi? Nu puteti sa acuza{i PNL-ul astazi ca ei l-au pus §i ei TI dau jos.
Pai, ei l-au pus, dar fara voty| dumneavoastra nu pot sa TI dea jos. Nu
§tiu ce drept la replica ddjrif! dumn^^oastra, dar este un fapt care scrie
in lege. Nu poti sa T{i mi ,3eama despre un om dupa doua luni de zile



daca a facut sau nu a facut treaba. S-a citit un parteneriat pentru
Bucure§ti acum doua luni de zile pe care to{i consilierii general! l-au
votat. S-a tinut acest om de acest lucru? Om vedea. Vorbim de RADET.
Pai, cea mai mare problema pe care o are RADET-ul astazi este ca nu s-
a respectat memorandumul acela prin care primul ministru al Romaniei
Tmpreuna cu primarul general de atunci au propus fuziunea §i crearea
unei companii, astfel meat acea companie sa negocieze pretul la gaz.
Bucure?tenii trebuie sa §tie la ce pret sa ia metrul cub de gaz pentru
agentul termic. In alta ordine de idei trebuie spus ca ELCEN-ul,
Electrocentrale Bucure§ti, prin obiectul de activitate, cum a fost ea
mfiinjata acum multf ani de zile, trebuia sa produca agent ... trebuia sa
produca curent electric, nicidecum agent termic. Unde se duce curentui
electric rezultat din ardere? Bucure§tenii, clar, beneficiaza de agent
termic, dar banii pe curentui electric unde se due? Unde intra? Acestea
sunt problemele reale ale bucure§tenilor. Noi, acum, ne-am Tmprumutat
de 56 de milioane de euro. Pentru ce? Sa Tmprumutam bucure§tenii pe
20 de ani ca sa ce? Sa Ti mintim In fata ca ... cine o sa vina sa plateasca
datoria asta? Tot noi. Asta trebuie sa spunem, noi nu trebuie s§
schimbam oameni ca ni se nazare noua. Credeji ca e mai bun §tefanel,
sau Richard, sau Razvan, sau Lucian, sau Doru decat ceilalti? Mai,
oameni, ideile conteaza. Noi suntem acum pu§i In fata unui fapt in care
partidele nu ar mai trebui sa conteze. Ar trebui sa conteze interesul
cetateanului. lar interesul cetateanului este destul de clar. Veniji §i
spuneti-ne adevarul Tn fata. Daca se poate trebuie sa facem §i un
referendum pe Bucure§ti, Tn sensul acesta, fiindca vorbim de o datorie
istorica a RADET-ului catre ELCEN de 850 de milioane de euro. Dintre
care... sau 815. Dintre care debttul este doar Tn jurul sumei de 200 de
milioane, restul sunt majorari §i penalitaji. De ce nu li se spune asta?
Practic, tot banii statului roman. Pai, cand ELCEN-ul este dator la
Distrigaz, Tn jur de 180 de milioane de euro. Daca aceste doua societaji
s-ar comasa, nu am avea decat o datorie de 180 de milioane de euro la
Distrigaz, restul banilor arfi §ter§i, am merge pe un plan de reorganizare,
pe un management clar pe ni§te ani de zile. Dar atunci cand Tti angajezi
directors fini, afini §i rude e greu sa faci Tn Bucure§ti ceva. Cine T§i asuma
lucrul acesta? Ne asumam azi sa schimbam un om, e Tn regula. §i ce
facem? Dam din lac Tn put? Ca sa ce? Pentru §ase luni de zile? E o
ru§ine ce se Tntampla. In loc sa veniji sa discutam franc Tn fata §i sa ne
asumam toti situajia Bucure§tiului, ca sa nu mai vorbesc de RATB. Noi
venim §i doar §tim sa schimbam oameni aici. Nu se poate. Eu vreau sa
va spun, ca §i consilier general al Mi§carii Populare, ne-am hotarat
astazi, nu ca ne vom abtine,/^/ vom lua buletinul de vot. Rezolvati-va
cele doua mari partide, PS6.§hPNL,'problemele, aici, Tn consiliul general
§i spuneti-le bucure§t^nilor ca a§axse donduce Bucure§tiul, politizat. Nu-i



asa. Bucurestiul trebuie sa fie condus unitar, ca noi nu suntem aici alesi
ca sa ne vina telefonul si sa votam dupa cum vor unii, dupa interesele
lor. Noi avem un vot si trebuie sa il dam In fata oamenilor. Ce-i prostia
asta? Sa ma iertaji, sa Tmi ierta{i tonul, dar nu se poate, deja s-a ajuns,
credeti-ma, eu unul am ajuns, la fiecare telefon pe care chipurile l-as
primi, pot sa spun si nu. ~[ara asta unde, Tncotro? Nu ne-am saturat de
politruci care vin sa dea telefoane sa votam ce habar nu avem de capul
nostru? Eu va muljumesc mult de tot, v-am spus punctul meu de vedere.

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Multumesc, domnule Iliescu.
Domnule Stan, va rog.

Domnui Consilier Stan Ion
Domnule presedinte, stimati colegi, la investirea domnului Marin

§tefanel nu am fost la sedinta aceea. Probabil ca daca eram la sedinta
aceea, recomandam urmatoarele lucruri: in Consiliul General am avut si
avem doi viceprimari Darabont si cu Pieptea Cornel si am avut un fost
viceprimar ?ntr-un mandat de patru ani, domnul Raicu. Cred ca as fi
recomandat ca unul din cei trei sa fie m funcjia de presedinte,
vicepresedinte interimar cu atribujii de primar interimar. Mi se pare ca
facem o mare greseala astazi. Eu nu stiu ce se Tntampla sau cum se
mtampla, dar cred ca facem o mare greseala. Chiar daca el este un baiat
tanar, eu Tl cunosc, este la Comisia de Transporturi, probabil ca nici n-a
avut timp sa demonstreze foarte mult, dar cred ca, asa cum spunea si
colegul Iliescu, cred ca transformam Consiliul General cu deciziile pe
care vrem sa le luam astazi ?ntr-o piesa de teatru ieftina, ca sa-l
parafrazez pe prietenul Iliescu. Cred ca ar trebui sa ne gandim foarte
series ca vine iarna, trebuie sa asiguram transportul public de persoane
prin R.A.T.B., trebuie sa asiguram caldura la R.A.D.E.T., trebuie sa
asiguram deszapezirea Bucurestiului prin Administratia Strazilor, trebuie
sa asiguram bani pentru spitale, pentru Tncalzirea in spitale, pentru
medicamente, pentru plata salariatilor, trebuie sa asiguram tot ceea ce
inseamna celelalte directii care sunt m subordinea noastra. Cred ca ar
trebui sa amanam eel pu{in aceasta hotarare, sa ne mai gandim, sa mai
cumpanim si colegii liberals, poate ca si dansii au motive foarte serioase,
nu neg, sau poate ca, stiji ca gura pacatosului adevar graieste. Unii spun
ca nu mai raspunde pe la telefon §tefanel, cutare. Poate ca §tefanel ar fi
trebuit sa vina sa ne spuna si el aicea, dom'le, vor sa ma schimbe ca mi
s-au cerut ni§te aberatii §i eu n-am vrut sa le semnez. Deci pot sa fie
multe aspecte care {in de aceasf^problema, dar eu repet ca, dar din
punctul de gresseala al fiecaruKpartii^ ma refer la cele doua mari, si
liberalii §i P.S.D.-ul au gi;esit ca aveau Viceprimari competent!, care au



fost, Dan Darabont a fost primar ani de zile, domnul Raicu §i domnul
Pieptea Cornel deja sunt viceprimari, dar eu cred ca, eu nu cred ca am
sa votez astazi. Am sa iau buletinul de vot, dar n-am sa votez. Raman
consecvent principiilor. N-am fost nici cand s-a instalat sa-l votez, dar
daca eram, probabil ca supuneam la vot unul dintre viceprimarii
respectivi §i eu n-o sa-l votez pentru demisia lui pentru ca n-a avut timp
nici macar sa demonstreze ce poate sa faca baiatul asta. §i atunci, ne
mai gandim, lasam sa treaca perioada asta de iarna sa asiguram
necesarul pentru activitatea Tn Bucure§ti §i vom vedea dupa aceea daca
pacatuie§te sau daca cade in gre§eli care sunt absolut impardonabile §i
iremediabile. Putem sa luam §i decizia asta, dar cred ca nu-i momentul
astazi. Multumesc.

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Multumesc domnule Stan. Domnul Horatiu Panaitescu, va rog.

Domnul Consilier Panaitescu Horatiu
Buna ziua. Ca sa-i raspund domnului, unde a plecat? Lucian a

plecat? Nu. E§ti acolo. Ok. Deci, ca sa-i raspund domnului Lucian, dintr-
un metru cub de gaz, facem un megawat termic, un megawat electric,
domnul Lucian. Toate centralele din jurul Bucure§tiului sunt in
cogenerare. Tot ce se produce Tn jurul Bucure§tiului, 1700 de megawati
electric pe an, le consuma Bucure§tiul, domnul Lucian. Asta se Tntampla
cu curentui electric. Deci, va rog frumos, treceji pe la orice centrala vreji
din jurul Bucure§tiului §i o sa vedeji. Un megawat electric cu un megawat
termic. Tot ce se produce acolo, se consuma. Nu, nu sunt gratis. Deci
astea sunt ni§te ... bun. Mai departe. Acum doua luni §i jumatate, domnul
§tefanel a acceptat un post Tn condiflile Tn care erau acum doua luni §i
jumatate. §tia foarte bine la ce se baga. Acum doua luni §i jumatate
§tiam ca suntem cu timpul la limita, §tia ca vom porni pe acest drum. In
doua luni §i jumatate nu s-a demarat nimic. Nu s-a facut niciun pas Tn
nicio directie. Nu s-a facut niciun pas Tn nicio directie. Constatam ca la
toate directiile au fost ocupate de catre ni§te persoane la fel puse,
domnu Lucian, cum spuneati^dumneavoastra, Tn acelea§i conditii, da?
Bun. Plecam mai departe. In discutiile cu guvernul, care trebuiau
Tncepute de catre Primarul general, pentru R.A.D.E.T., trebuiau facute
presiuni puternice Tn aceste doua luni §i jumatate pentru E.L.C.E.N., deci
E.L.C.E.N.-ul ori vine la noi, ori dam noi R.A.D.E.T.-ul, ori ne spune nu
va dam E.L.C.E.N.-ul §i §tiu atuncea sa-mi fac master plan-ul. In doua
luni §i jumatate n-am putut sa schijez un rand sa dau drumul la master
plan-ul de eficienta energetica §rieFijiica a Bucure^tiului. Nu pot sa iau
fonduri europene, nu pot sa jncqpsci.|kc caietele de sarcini, etc etc etc.
Avem nevoie de un miliard pentru - Bucu\e§ti. Banii a§tia nu putem sa-i



scoatem noi, clar, Bucure§tiul. Prin fonduri europene, numai. Nu s-a
facut un pas. Eu am susflnut atunci aceasta idee ca toata majoritatea, ca
majoritatea Consiliului. Constat ca dupa doua luni §i jumatate, nu ne-am
mi§cat absolut nimic. Este normal ca sa fiu nemuljumit de ce s-a
Tntamplat in aceste doua luni §i jumatate §i sa caut pe altcineva care
poate sa Tntreprinda §i sa faca pa§ii marunti, pujini, dar sa Tncepem sa
deschidem u§ile. Da?

Domnul Presedinte de sedinta Gabriel Fatu
Mul{umesc, domnule Panaitescu. Daca mai sunt §i alte discu{ii.

Domnul Giugula, va rog.

Domnul Consilier Giuaula Doru - Mihai
Doamnelor §i domnilor consilieri, era bine ca domnul §tefanel sa fie

aici, sa ne spuna §i noua punctul de vedere la acuzele care i se aduc, ca
sa nu constatam ca se schimba primarii interimari la Consiliul General
cum se schimba antrenorii ia fotbal. Este foarte clar ca i-am pus in carca
nifte lucruri domnului §tefanel §i nu §tiu daca a putut sa le duca, dar Tn
doua luni nici nu §tiu daca a invajat interioarele din primarie. De
asemenea, era bine sa fie aici domnul §tefanel sa ne spuna daca dansui
a promovat grupuri de interese mafiote, §i acesta este un motiv temeinic
sa-l schimbam §i este corect §i bine sa facem asta sau s-a opus
promovarii grupurilor mafiote Tn primarie, care vor sa acceada la banul
public §i asta este motivul pentru care Tl schimbam. Pentru ca trebuie sa
le §tim foarte clar pe ce parte ne pozitionam, sa §tim care este motivul
acestei schimbari rapide. Sigur, Bucure§tiul trebuie sa mearga Tnainte §i
v-a§ ruga ca pentru consecvenja, peste doua luni de zile, daca vom numi
alt viceprimar interimar, toti colegii care au iuat astazi cuvantul, sa-l
Tntrebe pe noul viceprimar general sau cu atribu{ii de primar general,
cum a rezolvat problema R.A.D.E.T.-ului §i a reu§it sa unifice cu
E.LC.E.N.-ul, cum a reu§it sa rezolve problema R.A.T.B.-ului ca
transportul sa fie operativ, cum a reu§it sa faca master plan-ul? Apropos
de master plan, v-am mai spus §i data trecuta, acest master plan exists.
El trebuie pus Tn aplicare. N-a vrut domnul §tefanel sa-l puna Tn aplicare
sau au fost persoane care s-au opus punerii Tn aplicare, dupa cate am
Tn^eles eu, ca sunt discu{ii §i pe tema asta. Este vorba de E.L.C.E.N.
care produce aburi gratuit §i cui vinde §i la ce pre{ vinde energia? Aici
era. Energia electrica. Sa nu facem confuzii, ca bucure^tenii platesc
mic§orarea §i vinderea energiei electrice sub pretul de bursa de catre
E.L.C.E.N. §i atunci noi compensam prin pretul de la gigacalorie
diferenja care intra Tn buzunarele/b|fe|ijor §mecheri. Asta este ce-a vrut
sa spuna domnul Iliescu, da!r n-arfjiu^sa^se exprime corect, ca sa §ti{i.
Deci, aici sunt la E.LC.Ei.lSb, curri\m $pus data trecuta, m-a sunat



Nicolaescu a doua zi sa ma Tntrebe de ce vorbesc despre E.LC.E.N. §i i-
am explicat; "Marcele, cand te-ai dus la E.LC.E.N., te-ai dus cu acordul
nostru, al consilierilor, ca sa faci ordine acolo, ca faceai spume la gura,
scuzati-mi expresia, cat se fura acolo §i ce nereguli sunt acolo §i cand te-
ai dus acolo, te-ai certat cu to{i §i ai zis ca a doua zi Ti dai afara", ca
dovada ca a doua zi cand s-a dus acolo, §i-a lipit gura cu ce §i-o fi lipit
gura, §i-a umplut buzunarele cu ce §i-o fi umplut buzunarele, daca era
cazul sau nu e cazul §i noi am ajuns ca Marcel care lupta ca sa anulam
datoriile, sa vina el sa ne ceara penalitatile. Cand l-am Tntrebat de ce ne
Tncaseaza penalitati in loc s£ incaseze principalul, ne-a spus ca a§a e
legea, adica ne spunea ceva ce noi nu §tiam sau ceva pentru care el s-a
dus acolo, sa rezolve problema. Deci, Bucure§tiul trebuie sa mearga
Tnainte, indiferent de ce vrem noi sa facem aici, numai ca factorii politici
trebuie sa fie foarte bine con§tientizati §i con§tine{i ca-§i asuma ni§te
responsabilitaji. Daca astazi hotaram §i vom analiza sa anulam
hotararea de Tmputernicire a lui §tefanel ca primar general, trebuie sa
fim siguri ca peste doua luni de zile nu vom face acela§i lucru §i cu
viitorul, ca dacaa din doua Tn doua luni ne Tntalnim §i schimbam Vice-
primarul o sa ajungem sa nu mai facem nimica, aceste noua luni de zile
pana la alegeri §i sa avem mai probleme Tn aceasta iarna. V§
multumesc.

Domnul Presedinte de gedinta Gabriel Fatu
Multumesc domnul Giugula.
Va supun la vot proiectul. Cine este pentru? 37 de voturi,

Tmpotriva? 5 voturi, abjineri? 3 voturi.
Acest project a fost adoptat
Doamnelor §i domnilor, declar §edinta Tnchisa. Multumesc.
Sedinja Consiliului General al Municipiului Bucure§ti s-a incheiat la

ora 16,20.
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